
rrADA G ri lNY
w Gl&uie

26-008 cÓnxo.
te|.3&?3+t7 PROTOKOŁ NrXI/2011

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbytych w dniu 26 października 201r roku
rv lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz. 10.00 zakonczano o godz. 16-30.

Lista obecności radnych w zŃączeniu do protokołu,

W sesji ponadto adzińwzięli:
1.Pan Przemysław Łysak - \Ąrójt Gminy
ż.PańHalina Cedzynska - Skarbnik Gminy
3.Pan Paweł Marwicki - Wicewójt Gminy
orazpozostali zaproszeni kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych UG oraz

sohysi wg załączonej listy obecności.
W sesji wzięli udzińrówniez mieszkaricy sołectw: Cedzyna i Radlin.

Projekt porządku obrad sesji:

1.Otwarcie sesji i stwięrdzenie jej ważności.
Z.Przyjecie porządku obrad sesji.
3.Przyjęcie protokofu z poprzedniej sesji.

4.Ucńwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m, Cedzyna.

5.Uchwalenie miej scowe go planu zagospodarowania przestrzennego m. Radlin.

6. Uchwalenie miej scowe go planu zagospodarowania przestrzenne go m.

Podmąchocice.
7.Wybór ławników:
1 / powołanie komisji skrutacyjnej,
ż l przeprowadzenię wyborow,
3l podjęcie uchwĄ w sprawie wyboru ławników.
8.Podjecie uchwał w następujących sprawach:

ll zmian w bu&żecie gminy na}all rok,
2/ określenia zakresui fo.rrry informacji o przebiegu wykonania buÓżetu, informacji

o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegU

wykonania planow finansowych GBP i ZaZ za I póhocze danego roku

kalendarzowego,
3l mriany do uchwaĘ Nr XLV/23212010 Rady Gminy w sprawie okreŚlenia
jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku

bankowym , źródełtych dochodów oraz sposobu i trybu sporządzania planu

finansowego i ich wydatków,
4/ uchwalenia,,regulaminu porządkowego korzystania z kompleksu boisk

sportowych przy Szkole Podstawowej w Radlinie",
57 wystąpienia z wnioskiem o umieszczenie w vłykazie urzędowych nazw

miejscowości ,,Górno - Osiedle",
6l zmiany w Statucie GBĘ



7 l zmiany do uchwały Nr DV69/1 1 z dnia 1l sierpni a 2011 w sprawie ustalenia

czy nszv za lokal e uźytkowe,
8l vryrużenia zgody na umorzenię nalezności pienięnych,
9l nniany uchwaĘ Nr X)il120l08 w sprawie przyjęcia wieloletniego programu
go spodarowania zasobem mieszkaniowym.
9.Informacja Wojta z działalności w okręsie międzysesyjnym.
l0.Informacja przewodniczącego Rady Gminy o wynikach analizy oświadczeń
maj ątkowych przez radnych Rady Gminy.
1 1 . Informacj a Wojt a o ńożonych oświadczeniach maj ątkowych.
1 2.Interpelacje wolne wnioski.
1 3.Odpowiedzi na interpelacje.
1 4 .Zaw*<ńęcie obrad sesj i.

Przebieg obrad sesji:

Ad.l. Jedenastą sesję Rady Gminy otworzył i pruewodniczyŁ obradom pan Grzegorz
Skiba przewodni czący Rady Gminy, ktory stwierdził , że w sesji bierze udział 13

radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.Z. Do projektu porządku obrad sesji pan Paweł Marwicki wicewojt Gminy wnosi

o przeniesienie na następną sesję p.pktu 8 w pkcie 8 tj : podjęcia uchwĄ w sprawie

umorzenia nalęzności pieniężnych zewzględow rachunkowych ustalenie faktycznyclr
kwot, aw zamianwprowadzenie do porządku w tym ptrrrkcie podjęcie uchwały w
sprawie zmiany do uchwały o wieloletniej prognozie finansowej.
Rada Gminy w głosowaniu 13 zaprzyjęładz wnioski.
Całość porządku obrad sesji Rada przyjęła 13 głosami-

Ad.3. Protokoł z poprzedniej sesji Rada Gminy przyjęła 13 głosami.

Ad. 4. Uchwalenie miej scowe go planu zagospodarowania przestrzennego m.

Cedzyna:
Pani Aneta Dudzik wiceprzewodnicząca Rady Gminy zgłaszawniosek o odrzucenie
projektu planu zagospodarowania m. Cedzyna w całości. MoĘwuj e tym, że

wykonanie planu jest właściwe, ale 8 lat jego przygotowania daleko odbiega od

obeurej rzeczywistości, w tej chwili istniejąjuź tereny które sąjuz zabudowane, a w
planie sąproponowane drogi na które mies*ńcy nie wyrażają zgód,nie funkcjonuje
most między tamą mapy odbiegają od stanu faktycznego. Rozumie, że są poniesione
juz koszty, ale mamy roszczenia od mieszkańców na piśmie na kwotę juz ponad

? mln ń i napewno bęĘ następne, bo mieszkańcy będą ich Ądać. Na planowanych

ciągach dróg juz istniejąbudynki. Musząbyć w planie naniesione istniejące budyŃi.
W zwią.zku z powyzszym składa wniosek o odrzucęnie planu zagospodarowania m.

Cedzyna.
Pan Tomasz Tofil sohys Cedzyny równiez wnioskuje o odrzucenie planu.

Y,



Mieszkaniec Cedzyny zgłaszao nie uchwalenie planu cale jego pole zostało zabrane

pod drogę, która,rie -iadomo gdzie prowadzi, jest to nie realne.

parr Wojt _ stwiń zlł, że prr"i 81at plan był opracowywany i taki go przedstawia,

odrzucając go przekreślany *rry.tt ą gmina już poniosła koszty, wójt rozpatrywał

wnioski mieszkańców z dużą dozą dokladności, pod względem formaĘm nie ma

żadnych uchybień, on pr"edriu*iu R"dzie do uchwalenia, nie miał mozliwoŚci jego

zmiany.podkłady geodezyjne mogąbyó w {uz9j 
mierze nieaktualne, bo to jest

prawie 8 lat. D" t ip;ł "órr*uroio 
ńrtu planow, w części będą zmiany, poprzednia

Rada przystąpiła do'ucńwalenia studium, a następnie planów zagospodarowania taka

jest procedura, *o3t ń.r.i to wykonać. ńe jakió sąpioblemy w Cedzynie bo były

on. l krotnię zgłaszanena zebraniach wiejskich,
pan przewodniczący Rady Gminy równięz prosi Radę o odrzucenie_planu w całości,

bo po jego uchwuńn musielib}śmy wejść w procesy sądowe, do Rady Gminy

wpłynęło wiele roszczeń na piśmie od mies"kuń"o* w tej chwili jest już ich 9, na

pewno będąnastępnę w zwiąpku ztym podtrz5mruje wniosek zgłoszony ptzez panią

Dudzik,
pan Jan Sikora stwierdził, że lepszym i korzystniejszym wyjŚciem byłobY naniesienie

poprawek do planu, bo zaczynue ,ię będzie óałaprocedura od początku, łącznie z

ogłoszeniem przetargu na wykon*.ę. Daje p.obl.* pod rozrłagę RadY, bY nie

odrzucaó * .ułos.i f,luoo, a nanieśc pop**r.i, będzie głosował za jego zmian' a nię

uchwaleniem.
pan Tomasz oberc projektant stwierdził , że mane sąproblemY dotYczące tYch

sołectw, faktycznie plany robionę sąprzęz8 lat, maksymalny lermin wykonania było

1ż m_cy,w tym ."ńi. zdeaktualizowało się wszystko, uaktualnienie wnioskow

sprowadza się do zmiany studium jak rowni eż zac.ząćje od początku, Najważniejsze

to drogi, tereny budowlane, usfugowe musząmiec ciągi komunikacYjne, musząbYĆ

pokazane jako drogi wewnętrzn e,prócrdróg gninnyń i t,,ujo*ych, problem drog i

iuk,ru pewno pozostanię nawet po zmianach,
pan Wojt stwierdził, ze nigdy nie będzie takiej sytuacji, że nie będzie uwagż jedynie

-ń:. ńnimalizuje, natomiast każdą sytuację zrozumie,

Pan przewoani."ńv przedstawił projekt uchwĄ w sprawie uchwalenia

*i.3 r.o*e go plŃ'"agospodarowania przestrzennego m. Cedzym,

Rada Gminy * głosowarri, 0 za,I3 przeciw odrzuciła uchwałę,

Ad. 5 . p|an zagaspodarowania przestrzenne go miej scowości Radlin,

1/ pan radny Emij Machul wnibskuje o ustosunkowanie się do *i"-\:J 9^ly""
zgłoszony.ń ru posiedzenitr Komisji, a mianowicię.: likwidacja zapĄektowaneJ

la+xrznąą

drogi nr 2.KDW.ó poniewń maprzebieg ptzęzdzialkę jr:xr,."{T'1111*Lrr\lór LLL L.Lv vr.v l/v,ar7 l . l T,_T\T\ o _

""ń"nować 
ju łubudynkami drogi, przedhrżenie drogi 1,KDD,8, wyznaczeile

dodatkowych terenów budowlanych,
ffiH#i, 

"u.."i 
na sesji także ,ńusraiuw]'r do zaprojektoryanych drog zgłosili

^-_--- -^1^^;1 ^
;'n.,ór** Jriiiio au*owych tereiow budowlany ch iwnio sek zb i orowY z gł o s ił P .

Mazurczak do wojta/



2 l P an radny Jacek Krajcarz zgłosił wnioski zgłoszone ptzez mieszkańców do

wprowadzenia do planu zagospodarowania:
1/ likwidacjarazjazdu przy projektowarrej drodzę 1.KDD.5 i 1. KDD.6
2l przedłuzenie dros, 1.KDD.8 w kięrunku SIJR,
3l przeznaczenie na cele budowlane działek znajdujących się po zachodniej i

wschodniej stronie wzdŁurżistniejącej drogi w kieruŃu Niestachowa - droga

LI<DZ,I,
4/ likwidacja drogi 2,KDW.6,
5 l pr ze dłużenie terenów budowl any ch pr zy sup ernaci e,

6l wydzielenie dodatkowych terenów budowlanych przy drodze 1 ,KDD. 15.

Parr Jan Zielonka wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, ze wnioski o

przesunięcie drogi i poszerzenie terenów budowlanym wymagają zmiany w studium,

dyskusja tu zbędna, wszystkie uwagi winny być poruszane na zebraniu wiejskim, bo
problemy wsi rozstrzyga zebranie wiejskie, a tu znów zanosi się na odrzucenie planu

i kolejne koszty.
Pan Jan Sikora również to porusd wcześniej, chodzi o finanse, do tego planu jest

mniej uwag nie tyle co w Cedzynie, nanieść poprawki i prze$osować.
Pan Wójt stwierdził, żenie zmieniajmy podejścia do sołectwa, plan był
przedstawiany na zębraniu wiejskim w m-cu lutym, następne zebtarie będzie w m-cu
listopadzię,rozmawiał w Ęm temacię z sohysem, ktory dziś nię moze być obecny na

sesji, dziś zbieramy uwagi, wprowadzió,je, ale nie burzyó iniszczyó tego co jest.

Delegacja mieszkńców Radlin Ogrodzenie zgłasza problem z dojazdem do swoich
domów, bo brak jest drogi gminnej, w pewnym momencie się kończy i dalej

mies2kńcy sązmuszeni korzystać z prywatnej, sąproblemy i korzystająbezprawnie
z &ogi leśnej p,paż.- wnoszą o uchwalenie planu w ktorym jest wytyezana droga
publiczna.
Pani Barbara Wołczyk - kier. Ref. Bud. nadmieniła, że w aktach notarialnych
państwa ptzy sptzędazy tych działek brak konkrefuiych zapisow co do dojazdu do

działek, jest problęm, ru|atemat sprawa ciąnie się od 2a02 roku, w tym plarrie jest

wytyczona droga publiczra,ktora skomunikuje cĄ teren R.Ogrodzenia.
Pan radny Stanisław Cedro stwierdził , że ca prawda nie jest z Radlina , ale widzi, że

90% mieszkańcow jednak jest za planem i będzie głosował za jego uchwaleniem.
Pan projektant sugeruje, by uchwalić plan, a następnie przystąpić do koŃretnych
zmtan,Radlin Ogrodzenię to teżwanty temat, zabawiązać wojta do poprawy
romviązańkomunikacyjnych, awyłączyć sprawy z:łłięane zę rmiana studium, nie

blokować całej procedury.
Pan Wojt nadmienił, że wszystkich będziemy ffaktować jednakowo i też będą zmlmlny

w studium, ten plan nie jest planem pństwamarzeń, albo go odrzucamy, albo
wprowadzamy poprawki lchodziprzede wszystkim o drogi i nowe tereny

budowlane/, radni zgłaszaląuwagl ,należyje przeglosowaó i je wprowadztć, bo samo

uchwalenie planu nię zŃa.trłłi sprawy drog
Pan przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski zgłoszone przezradnego p. J.



Kralcarza.
Rada Gminy w głosowaniu 1 3 za i l wstrzymuj ącym przyjęła zmiany do planu.

Następnie głos zabrała pani Alfreda Zawierucha Rubak dyreklor ZaZ w Górnie,
która zapornńaradnych ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego ZOZ za
I póhocze b.r. nadmięniła, ze plan przychodow łNFZ na2011 to kwota 1.900.000

wykonano 944.838 ,49 zŁ, przychody ze sprzedazy usług medycznych plan 4.a}a zł
w}konanie 2.158, co ń,przychody z wynajmu gabinetow 37 .640 wykonarrie 15.658

przychody razęm na20l1 rok to krvota 2.081 .840, wykonanie 1.027 .230, jeśli chodzi

o kosźy plan 2.056.930 wykonanie stanowi kwotę 943.153 zł. Wykonano równiez
remon§ w ośrodkach na kwotę prawie 100 zł większość w Radlinie /elewacja

zewnętrzna 54.000, wymiarra stolarki 28.000, w Gornie wykonano prace na 10.000

złl, nalężało to do zadań gminy.
Była przeprowadzanakontrola z NFZ i wypadli najlepiej spośrod 20 kontrolowanych
ośrodków.
Pan Wojt Gminy nadmienił, ze publicznę ośrodki zdrowia dysponują środkami na

prowadzenie remontow, to widać i się chwali, ośrodek w Radlinie ma już własne

ogrzewanie, odłączony od szkoĘ, wyniki finansowe są dobre , nie widzi potrzeby by
jeprzeksztaŁcacjak to nobiono w sąsiednich gminach, u nas jest nadal zal<ład

publiczny, a wyniki finansowe sąpozytywne.

Ad, 6. Plan zagospodarowania przestrzenne go m. Podmąchocice
Pan przewodniczący Rady Gminy zapomŃ z pismem radnego p. Łakomca o

odrzuceniu plantr m. Podmąchocicę w całości - brak uzasadnienia wniosku.
Pan radny Andrzej Łakomięc stwierdził, ze sąuwagi mieszkańcow do§czące
przekształcenia terenów budowlanych, chodzi o zaproj ektowane boisko.
pan Edward Waldon SoĘs z Podmąchocic stwierdził , że to on zgłosił radnym

p.Kmieciowi i p. Łakomcowi problemy sołectwa dotyczące planu

zagospodarowania, chodzi przede wszystkim o działkę nr 60 na ktorej

zapro3ektowanę są tereny sportowe lboisko/, ten mieszkaniec jest obecny na sesji, a

tam stoi budynek mieszkalny, następnie wydzielenie dodatkowych terenów

budowlanych przy drodze do p.Bozowskiego po obu stronach drogi.

Pan Wojt jest problem, wniosek nalezy uzasadnić przęzradnego, róbmy tak jak do

tej pory uwagl zgłoszone przęz soĘsa są do przyjęcia i uzasadnione, tak jak
poprzednio niech Rada je przegłosuje uwagi.
Pan radny Tadeusz Kmieć zgłaszatakżę wniosek o przeksźałcenie dziakiw 8 z
terenów rekreacyjnych na tereny budowlane i dołozenie terenów budowlachprry
drodze po obu stronach.
pan Jerzy Kaczmarczyk - insp. ds. budownicfwa poinformował, ze sąto tereny przy

Radostowej wpisane do rejestru zabytkow, jest możliwość w części jej wydzielenia.
Rada w głosowaniu 13 zazawniaskowała o wprowadzęnie nnian do planu

zagospodarowania.

(,



Ad.7. V/ybór ławnikow:
Pan Paweł Marwicki wicewojt Gminy członek zespołu opiniującego kandydatow na
ławników poinformował, że Rada Gminy wybiera 1 ławnika do Sądu Okręgowego -
mamy z$oszonych 3 kandydatów i dwoch ławników do Sądu Rejonowego w tym
jednego do orzekania w sprawachzzakresu prawa pracy i ubezpieczeń społecmych -
zgłoszonych jest 7 kandydatow w tym 2 do Sądu pracy. Zespoł opiniujący na
posiedzenil zapomał się z dokumentami kandydatów na ławnikow i wydał opinię o
kńdym karrdydac ie zktorymi zapoznał radnych. Zgodnie z ustawą o sądach

wystąpiono do Komendarrta Wojewodzkiego Policji o udzielenie informacji o

kazdym z kandydatów w zakresie. Zuzyskanych informacji wynika, że nielłorzy
kandydaci mieli wykroczenia drogowe.
1/ Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował, ze wybory ławnikow są
przęprowadzone w głosowaniu tajnym i poprosił a zglaszanie kandydatów do komisji
skrutacyjnej.
1.Pan Andrzej Łakomiec - wyrńazgodę
2.P an Jacek Krajcarz - nie wyruża zgo dy
3.Parri Aneta Dudzik - wyrzrża zgodę
4.Pani Marzena Jamrozęk - nie wyraża zgady
5.Pan JanZielonka * wyraza zgodę
Przedstawiony został sposob głosowania - zgodnie ze Statutem Gminy na karcie do
głosowania pozostawia się jedno nie skreślone nźrzwisko kandydata pozostałe się

skreśla, bęĘtrzy głosowania.
2/ Komisja skrutacyjna po przeprowadzeniu wyborów zapozrlńa Radę z ich
wynikami: Ławnikiem do Sądu Okręgowego w Kielcach zostń wybrany pan Paweł
Pasek , do Sądu Rejonowego zostaĘ wybrane: Pani Elżbieta GrazynaKałuża i pani

Jadwiga Adamus do orzekania w sprawach zzakresu prawa pracy lprotokoĘ z
wyborow w zŃączeńu/.
ProJekt uchwały w sprawie wyboru ławników przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za ljednagłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XV76 Dall w zńączeniu.

Ad.8.1l Zmiany w bu&żecie Gminy na2allrok przedstawiła pani Halina Cedzyńska
skarbnik gminy, która nadmieniła, że zwiększa się dochody i wydatki budżeto,wo o

kwotę 208,446 złw rwiązkvz otrzymanądotacją dokonuje się przenięsień
budzetowych na kwotę 61 5.876 ń w mliązl<u z Ęmi zmianami aktualizuje się

zńącznikj do uchwĄ budżetowej.
Projekt uchwały w sprawie zmian w budzecie gminy na2011 rok przedstawił pan

Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnię podjęła wiw uchwałę.
Uchwała NrXI/77lż0l1 w zŃączeńu.

żl Pani Skarbnik poinformowała Radę, ze w rwiązka z zalęceniami RIO musi byó



podjęta uchwała w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu

wykonania budzetu, informacji o ksżałtowarriu wieloletniej prognozy finansowej
oraz informacji o przebiegu wykonania planow finansowych Gminnej Biblioteki
Publicznej i Zespołu Ośrodków Zdrawiaza I pokocze danego roku buclźetowęgo w
zwią,"ku z czymprzygotowany został tai pĄekt uchwĄ.
Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnię podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XIl78 l20l1 w załączeniu.

3l Zmiany do uchwaĘ Nr )0Vl2 32Dan w sprawie określenia jednostek

bud:żetowych gromadzących dochody własne na wydzielonym rachunku bankowym,
źródęłtych dochodów oraz sposobu i Ębu sporządzania planu finansowego i ich
wydatkow przedstawiła pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS, która nadmieniła,
żę w zwią4ku z utworzeniem zespołów szkół muszą byó zmienione nźvwy placowek
ze szkoŁ na zespoĘ w tej uchwale.
Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XV79 nall w załączeniu.
4/ Regulamin korzystania z kompleksu boisk sportowychprz1l szkole podstawowej

w Radlinie przedstawił pan Paweł Marwicki, który nadmienił, że tęn dokument
określa prawa i obowiązki korzystania z obiektów sporto}yy§h przy szkole w
Radlinie.
Pan radny Emil Machul zapytń lz,y w dni wolne obiekt będzie obsfugiwany przez
animatorów, bo czas ich pracy to 40 godzin miesięcznie kazdego z dwoch
anomatorów..
Odp, Zgodnie z umową pod nieobecność animatora boisko nie moze być uzywane.
Pan Banak z Radlina sąsiad tego obiektu sportowego stwierdził, żew Kielcach takie

boisko czynne jest do 20.00, a nie jak tu da ż1,00, ponadto zgłasza zamontowanie

ekranow jak rownież zbadanie natęzenia hałasu, kto odbierał to boisko.
Pan Wojt Gminy stwierdził, że 10 m-cy temu nie mogliśmy maleźć animatorow, był
problem, boiska nie mozna zanlknąć, mamy zatrudnionych 2 ańmatarów, musi byó
konserwacja boiska 3 rary w roku kosń ó.000 zł, wszystko jest w porządku,. Była
skarga złożonado U. Marszałkowskiego zalecenia zostŃy wykonane, natomiast

zatvłiętdzony dziś regulamin będzie określał zasady korzystania z tego obiektu.

Boisko ORLIK jest obiektem ogóLnodostępnym przęzraazonym dla społecznoŚci
lokalnej.
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu przedstawił parr Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 zapodjęładw uchwałę,
Uchwała Nr XV80/2011 w załączeniu.

5l Pan Jacek Pirog sekretarz Gminy poinformował Radę, żę w roku 1998 uchwałą
utworzono ,,Górno - Osiedle" , następnie przeprowadzono konsultacje z
mieszkancami Gorna w tej sprawie, temzby zakończyć procedurę należy wystąpic z



wnioskiem do Ministerstwa Spraw Wewnętranych o umieszczenie tej nazwy w

wykazie urzędowym fiazw mĘscowości , w nvią,zku z powyzsąłm został

opracowaoy prol.kt uchwaĘ w sprawie wystąpięIlazwnioskięm o umieszczenie w

wykazie n** urzędowych miejscowości ,,Górno _ osiedle".

Piojekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba,

Raja Gminy *gło.o*aniu 13 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę,

Uchwała Nr Xll81/2an w załączeniu.

6l Zmiany do Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawił p|n Paweł

Marwicki, ktory poinformo*ił, ze jest to zalecenie po kontroli RIO, wProwadzenie

zadańz zakresu gospodarki finansowej dla GBp jako ins§rtucji kultury,
projekt uchwałyiv spra*ie zmtany do Statutu GBP przedstawił Pan Grzegorz Skiba.

Raóa Gminy w głosów aniu 12 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr XV82 Dan w załączeniu.

7 l Zmianędo uchwaĘ Nr D(69/1 1 Rady Gminy z dnia 1 1 sierpni a Ż0I1 w sPrawie

ustalenia czynszuza ioka]e uzytkowe przedstawił pan Paweł Marwicki który

nadmieni Ł, Źe cbodńjedynie o uzupełnienie zapisu w § 2 w pkcie l i 2 wyranl

,rnetto".
Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba,

Raóa Gminy *głoro*aniu 12 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr XV83/2011 w załączeniu.

8l Zmianędo wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła pani Skarbnik, która

nadmięni ia, żęchodzi o uukt rutnienie wydatków majątkowych tj. pażyczki ż,3 mln

ńnakanalizację Bęczkowa, zapis str. 3 poz. 10 dopisanie Ę kwoty od2a12 roku,

pan Władysław Kow a|czyk ząytń, naile ta prggnoza jest aktualna, na rok przyszŁy

zmniejszamy wydatki bieZące o 3 *lrr, cały czas głosujemy nad fikcją jest to

nierealne.
pani Skarbnik _ wg niej faktycznie ta prognozan1ęjest aktualna, bo zapisano

dochody majątkoń 3,Ś mh, jest tykó 8?.000 wyjaśniaj ąc że,najpierw z dochodów

spłaca *ię ńavry, a dopiero później planuje inwestycj e, zadłlńenię.S1oń.

Pun pr".*odnic"ńcv nua*i.nił, żęiakijest wymóg ustawowy musi być uchwała w

sprawie wieloletniej prognozy finansowej .

Pan Wójt w tym *Ó*"oóie po wyk azaniutej poĄczki 2,3 mln złkanńizacja
Bęczkowa, prognozę uaktualniamy, fikcje trochę zmniejszamy, mamy 57oń

zadłuZeni a bez dodatkowych obciążeń.
projekt uchwały w sprawii zmiany uchwaĘ o wieloletrriej prognozie finansowej

przedstawił pan Grzegorz Skiba.
iąada Gmin} w głosoivaniu 1I zai 1 wstrzymującym podjęła w/w uchwałę,

I]chwała Nr XV84/żan w zńączeniu.

9l Zmiany do uchwĄ w sprawie przyjęcia wielolefiriego programu gospodarowaru2



zasobem mieszkaniowym przedstawił pan Paweł Marwicki, który nadmienił, że

chodzi o wprowadzenie zapisu, zę zę względu na ogranipzony zasob mieszkaniowy
nie tworzy się lokali socjalnych.
Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gmrny w głosowaniu 12 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XI/85l2011 w zńączeniu.

Ad.9 Pan Wojt Gminy ńozyŁ informacj ę z dzińalności w okresie międzysesyjnym tj.

od 16 września nadmienił, żew tym okresie wydał la zarządzeń.
Uczestnic zył w zawodach młodzieżowych dnźyn OSP w Strawcąmie od nas brała

udziń w zawodach druzyna z V/oli Jachowej.
W dniu 20 września było zebrarrie wiejskie mieszkńców Górna Parceli poruszane

byĘ różne sprawy.
W dniu 29 wrześńaprzekazano ratowniczo gaśnicze dla OSP Wola Jachowa i
Leszczyny z udzińem władz woj ewodzkich.
W dniu 26 września była Rada LGD w Bielinach w ktorej brńadziŃ,była ocena
wniosków znaszej gminy indywidualnie nikt nie ńoĘł wniosku, chodzi o wkład
własny, Bieliny 7 wniosków, Bodzen§m 4, 3 gminy nalezące do LGD w ogóle nie
ńoryty,
Był takze w Sejmie na wTęczeniu dla uczennicy Wiktorii Cedro z SP Leszczyfiy
nagrody przezMinistra Rolnictwa laureatce Ogolnopołskiego Konkursu Plastycznego
organizowanego ptzez KRUS Kielce.
30 września było uroczyste otwarcie Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Cedzynie z
udziałem władz wojewodzkich, Biskupa Gudy.
W dniu ż pńdzięrnika uczesfiriczył w zebrania wiejskim w Woli Jachowej i Górnie,
na którym poru§zano bardzo wuima sprawę - lokalizacji przepompowni, brak miejsca
ludzie nie vłyrńajązgody, w rwiązku z tym będą zaprojektowane przepompownie
ciśnieniowe indywidualne.
W dniu 3.10. - posiedzenie LGD ocęna wnioskow, 4października było wspólne
posiedzenie Komisji Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku
Publicznego w ktorym brał udział Komendant Komisariatu Policji w Daleszycach
pan Jacek Knap. Dalej w dniu 8 pńdńernika do OSP w Górnie dotarł karosowany
samochód,9 pńdziernika były uvybory parlamentarne, 12 pńdziernika uczestniczył
w zebraniu wiejskim w Cedzynie zudziałem przedstawicieli GDDKiA i Firmy FART
wykonawcy inwestycji w sprawie budowanej drog.
W dniu 15 pńdziernika wspólnie z panem przewodniczącym Rady Gminy
uczestniczyli w zakończęniu akcji,,K_rew darem Ęcia" nasza gmina zajęŁa4 miejsce
w wojewodztwie w tej akcji.
W dniu 18 pńdziernika brał udział we wspolnym posiedzeniu Komisji Rady ,

następnie 20 pńdziernika był na spotkaniu w GDDiA w Kielcach, w sprawie
przekazańa istrriejącej drogi 7Ą ad Cedro Mazur do nowego ronda, a pózniej w
szkole w Skorzeszycach na promocji ksiązJ<r pani Juchnowskiej .

Brał udzińw zebraniu wiejskim w Leszczlmach, na ktorym były poruszanę sprawy



sołectwa było to 23 października, 25 ]a. było spotkanie LGD przygotowujemy 4

projekty małe granty w ramach LGD.
Złoży|ismy wniosęk do PUP na prace interwencyjne jednak na rańe nie jest
zręa|izawany ze względu na brak środkow.
Jeśli chodzi o sprawy finansowe to dziś z rezerwy bu&źetowej przeniesione zostało
150.000 na obsfugę dfugu, ó5.000 przeniesiono na stypendia dla dzieci, nie było tego

w buóżecie 20oń wartości stypendiow środki te winny być wcześniej zabezpleozone
w budzecie gminy, również przekazaŁ 15.000 jako dotacja dla GKSu, brak 10.000 na
karosację dla OSP Górno. Sprawa następna to refundacja dowozu dzieci
niepehrosprawnych do ośrodka w Kielcach Rada Gminy podjęła uchwałę określiła
górna stawkę, a mimo to wpĘwają podanta zuwagami,
Pani Barbara Raczyńska Kierownik SZOS przedstawiła 3 podania w sprawie nłrrotu
za dowóz dzieci,ńe zgadzają się zwyliczonymi km podanymi w decyzjach lw
Radlinie pani wylicą,ła o 1 km więcej,
Zwrotkosztów m-cznie to kwota średnio 760 zł, było 330, największato 90Ą złi
najmniejsza253 dojazd ze Skorzeszyc do Daleszyc.
Pan Wojt przedstawił sprawę opłaty za ścieki zKrajnaZagórze do oczyszczalni w
Sw. Katarzynie jest to 10 ź netto za lm3 ściekow 12 ń brutto, było spisane
porozumienie wstępne z GminąBodzentyn o zńezpieczeniu miejsca ztnttu ściekow,
bez wskazanla stawki, tęraz dostaliśmy jedynie pismo informujące o cenie la zł netto
do końca roku, jest to kwota około 20.000 ńm-cz,ńe, były prowadzonę rozmowy w
tym temacie, ale bez efektu.
Wpłv"ęb wnioski z firmy CENTERTEL w sprawie ustawienia stacji telefonii
komórkowej w starym kamieniołomie na starpn schronie, czynsz 1.200 złm-cznie,i
w Cedzynie obok oczyszczalni nalezy się nad tym tematem zastarrowić, ewentualnie
dzięrżawa gruntu.
Jeśli chodzi o inwestycje to: zerwano umowę zflrma MAXIMUS 19.10 na remont
mieszkania w Bęczkowie w szkole, ogłoszony zostń nowy przetarg.
Pan Wojt poinformował, że powużny temat to oświetlenie uliczne, rn-czny kosń za
konserwację to kwota 5.360 ń, za 1 punkt oświetlenia3,39 ż, a dochodzątahżę
faktury za energię, temat daje pod dyskusję, należałoby się zastanowić nad
oszczędnością w oświetleniu ulicznym, wiele gnrin juz takie rozwią,zania stosuje,
poprzez ograniczenia w oświetleniu od 24.a0 do 4.00 rano, przy takim wyłączeniu
byłoby 14,840 złm-cntie oszczędności, około 160 tyś rocznie.

Pani Kierownik SZOS poinformowała, że zgodnie z ustawą o systemie oświaĘ Wójt
Gminy przekaz1,1je radnym informację dotyczącąrealizacjizadń oświatowych w
roku szkolnym żaI020I1 i taką informację radni otrzymali.

Ad.10. Pan przewodniczący Rady Gminy z}ożył informację dotyczącązłożonych
oświadczeń majątkowych przezRadnych Rady Gminy zgodnie z ustawą o
samorządzie gminnym do końca pńdziernika przewodniczący jest zobowiązany do
ńożęniatakiej informacji,. Wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w



terminie, jeden egzemplaukazdego oświadczenia został przekazany do Pierwszęg}

Urzędu Starbowógo w Kielcach, byĘ niewięlkie uwagl ze strony Urzędu, ktore radni

wyjaśnili.

Ad.11. pan Jacek piróg sekretarz Gminy poinformował ze kierownicy jednostek

takżęw tęrmini e aoi:ytioświadczenia majątkowe i rownięz przekazane zostĄ do

Urzędu Skarbowego.

Ad.12 i 13. \Ą/ interpelacjach głos zabrali

1.pan radny Emil Machul podziękowŃ zaposzerzenie parkingu przy oŚrodku w

Radlinie, prosi o wyrownanie drogi w tym miejscu, z$aszaponownie niedroznoŚĆ

rur kanalizacyjnych przy sali gimnastycznej w szkole,
pan Marek riłmski kierownik ZUK poinformował, że nńeży przy budynku szkoĘ
wykonać nowy kanał, gdyżistniejąca kanalizacja w łazienkach została zamulona

przęz wykonawcę.
ba" wojt zgłosił problem zajeżdżania działki przy szkole właŚcicielka zagradza

drogę wpołowięprzyuchwalaniu planu ewentualnie jakoś tę sPrawę zńatwiĆ,

2.pani Renata Mochocka sohys ze Skorzeszyc nadmieniła, ze niejako dostała Pewne

uprawnienie od wójta bo pan wojt skierował panią Telkową do niej, chodzi o remont

w DN w Skorzeszycach, od 2002 roku nie ma remontu w Domu nauczYciela, mieszka

tam emeryto*uou nauczycielka od 37 lat,jest w podeszĘm wieku, zwirytąu Pani
Telkowej byŁa razem z p.Zielonką i Kowalczykiem. Chodzi o remont dachu na

budynką woda cieknie ciurkiem po deszczu sązacieki w całym mieszkaniu, a dach

był iobiony pol roku temu, to nie jest rachunek ekonomiczny, wnioskuje o jego

poprawę w ramach gwarancji, drzwi wejściowe zgniĘ, są dziury w gestii gminy jest

ich wymiana.
pani Telkowa zgłaszaławszędzie gdzie się da, ale bez skutki, wreszcie w akcie

L desperacji ściągnęła radnych i soĘsa do obejrzenia tego wszystkiego. Dąe temat

pod.o"ragę Rady, a jak nie to zwolnięnie na dwa lata zpłacenia czynszu, a remontY

wykonlłvane będą we własnym zakresie, remont dachu winien bYć wYkonanY w

ramach gwarancji.
pan V/oj1 przede wszystkim zapytń jakie pani dostała od niego uprawnienia. MamY

podania piocz Radlina zęwszystkich domow nauczyciela w zakresie potrzeb

iemontowych, w Gornie juz wymieniono drnvi wejściowe, sąto duze kosztY-
pan radny Władysław Kowalczyk stwięrdził, że zawsze będziemy narzekaÓ,jeŚli Po
poł roku przecieka dach zgłaszńato w maju i znów mija poł roku i znÓw Przecieka to

Lacząó nit*4 wymagać od wykonawcow; przecieka tez dach na budyŃu szkoĘ a w

ubiegłym roku był remont, wydajemy kupę pieniędzy na darmo . Z$asza o

wyłozenie płyt / bo jest dużebłotol na przystaŃu przy szkole.

3.pan radny StanisławAnioł zgłaszaustawienie 2 znakow zakazuprzejŚcia Pod



remiządo szkoĘ w Leszczynach po obu stronach, zglaszatakże problem złożęnia

eternitu w pasie drogowym sprawa trwa od kilku lat zagraża to bezpieczeństwu na

drodze, właściciel posesji nie ma gdzie tego usunąć i prosi o wizję w terenie Komisji
Gospodarki Komunalnej, poinformował, ze często jest podpalany kontener na śmieci
przy cmentarzu.

4.Pan przewodniczący Rady Gminy zgłoslł do kięrownika ZUK o wymalowanie
zardzęwiŃego orynnowania na budynku ZUKu i SZOS w ramach bieżących robot.

5.pan wiceprzewodniczący łan ZięIoŃa wracając do sprawy remontu dachu w domu

nauczyciela w Skorzeszycach stwierdził, żepaniTelkowa zgŁaszaŁaproblem w maju i

do tej pory nic nie zrobiono. Poinformował, żę w Radlinie chuligani wybili szybę w
autobusie m 43. Wnioski nalezy składac na piśmie do Urzędu a nię radni mająje
załatńaćjak to było ze sprawąp, Krzyśka. Sprawa następna ustalono termin sesji na

komisjach, żebędzie we wtorek, a tu w ostatniej chwili zmienia się na następny

Ązień,ludzię załatwiająurlopy wcześniej, trudno było zadzwonić i poinformowaĆ,

nawet w internecie było, że sesja we wtorek.
Pan Wojt poinformował, żewę wtorek byŁazajęta sala, azauliadamienia dosĄ w
terminie.

Pani Mochocka nadmieniła, że informacja pana Zielonki o wybitych szybach w
autobusie to dla wiadomości, że linia nr 43 możę być zlikwidowarra ze względu na

wandalizrn.

6.Pan przewodniczący Rady Gminy zapoznŃ z pismem grupy inicjatyvnej z Krajna
Pierwszego z prośbą o wybudowanie kanalizacji i odprowadzenie ściekow
grawitacyjnie do kanału Krajno Zagorze.
przedstŃiciel tej grupy poinformował, że zaktlpili działki w Krajnie Pierwszym i
zamierzają rozwinąó usługi rekreacyjno turystycznę natym terenie, wybudowaĆ

ośrodek wlpoczynkowy, zatnrdnic mieszkańcow, sami we własnym zakresie

wykonają projekt kanalizacji, a proszą o jej budowę .

Pan wicewojt poinformował, ze nie mamy w ogole zadnych uzgodnień z Gminą
Bodzentyn w tym zakesie, ścieki przyjmuje oczyszczalnia w Sw. Katarzynie,
określonajest juz ilość przyjmowanych ściekow do odbioru ptzezoczyszczalntę,
aczy§zczalnia ma już 10 lat jest prześarzała technologia nie ma możliwości, Gmina
Bodzentyn na pewno się nie zgodzina dodatkowe ścieki, a cena n ń za lm3 netto.

Pan przewodniczący stwierdził, ze póki co na razie nie mozemy nic zrobić, w
rozmowach z GminąBodzentyn dotyczących ceny nie było żadnych ulg
przewidywane płatności to m-cznię 20.000 7|7gęrnie 240.000 zł. Ponadto sytuacja

finansowa gminy na rok przysz}y jest zła, a wykonywać inwestycję na prywatnych
terenach na pewno nie będzie zadowoleniem dla mieszkańcow. 607o mieszkńcow
naszej gminy jest w takiej sytuacji, czekamy na decyzję środowiskową dotycząca
lokalizacji oczyszcza|ni ściekow; kńda inwestycja z promocją gminy jest mile



widziana, to jest wńne, ale to mieszkańcy rozliczająwydanę środki, nie ma
mozliwości finansowej na takie zadanie.
Pan Kierownik ZIJK nadmienił, że oczyszczalnia w Sw. Katarzynie jest juz
zapełnionaw 99oń nie ma mozliwości na dodatkowe ścieki.
Pan Wojt jest to kwestia ńożonataka zasadajest, ze terenów niezabudowanych w
ciągu zabudowy szeregowej gmina nie uzbĄa tych terenoą nie ponosi kosźów,
pństwo tej inwestycji jeszcze nie rozpoczęIi,takie tereny sprzedano. Jest ogromny
problem zaczyszazaLnią dziś otrzymał fax, mamy czas do końca miesiąca na
wyjaśnienia, a jak nie to Xzebabędzie szukać nowej lokalizacji. W projektach
kanalizacji Krajno Pierwsze jest ostatniąmiejscowością nalezy powiedzieć, że tereny
pod taką inwestycj ę są bardzo piękne, ale z kanalizacj ą przydomową.

Ad.14. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady jedenastej sesji Rady Gminy.

Na Ęm protokoł zakończono i podpisano.
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